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PROCES - VERBAL 
Încheiat în şedinţa extraordinară, convocată de îndată, a Consiliului Local  

al Sectorului 6 din data de 18.12.2024 
 
 Lucrările şedinţei au început la orele 14:30 și s-au desfășurat online, în sistem                   
videoconferință, prin aplicația WEBEX. Accesul s-a făcut folosind invitația de participare (link) 
transmisă pe adresa de e-mail a fiecărui consilier local. 

În deschiderea lucrărilor şedinţei s-a făcut apel audio și video și au fost prezenţi                  
23 de consilieri locali. Pe parcursul ședinței s-au mai logat dl Codrescu, d-na Nicolescu și                   
dl Tănăsuică, fiind prezenți 26 din 27 de consilieri locali în funcție. A lipsit dl Răcaru.  

Convocarea membrilor Consiliului Local al Sectorului 6 s-a făcut în scris prin Dispoziția 
Primarului Sectorului 6 nr. 2852 din 18.12.2024, în temeiul dispoziţiilor art. 133 alin. (2) lit. a), 
art. 134 alin. (1) lit. a), alin. (4) și alin. (5), art. 135, art. 155 alin. (1) lit. b) şi lit. e) și ale art. 196 
alin. (1) lit. b) din Ordonanţa de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul administrativ,            
cu modificările și completările ulterioare, invitația la ședință precizând data, ora și locul 
desfășurării acesteia. 

Dispoziția Primarului Sectorului 6 nr. 2852 din 18.12.2024 a fost adusă la cunoştinţa 
publică prin afişare la avizierul Primăriei Sectorului 6 și pe site-ul instituţiei.  
 Menționăm că ședințele Consiliului Local al Sectorului 6 pot fi accesate                   
pe site-ul instituției la adresa www.primarie6.ro, la secțiunea Ședințele consiliului local                   
și pe pagina de facebook la adresa facebook.com/PrimariaSectorului6. 
 
                             Anexă la Dispoziția Primarului Sectorului 6 nr. 2852 din 18.12.2024 

Nr.  
Crt. 

Comisii de 
specialitate 

ale 
C.L. Sector 6 

 
PROIECT ORDINE DE ZI 

1. 
nr. 1 și nr. 5 

 

Proiect de hotărâre nr. 329/18.12.2024 privind aprobarea rectificării 
Bugetului consolidat de venituri şi cheltuieli al subdiviziunii 
administrativ-teritoriale sector 6 Bucureşti pe anul 2024 

2. nr. 1 și nr. 5 
 

Proiect de hotărâre nr. 330/18.12.2024 privind aprobarea execuţiei 
bugetului consolidat al subdiviziunii administrativ-teritoriale sector 6 
Bucureşti, la data de 30 noiembrie 2024 

3. nr. 1 și nr. 5 
 

Proiect de hotărâre nr. 331/18.12.2024 privind modificarea și 
completarea H.C.L. al Sectorului 6 nr. 165/2022  privind aprobarea 
Programului Local actualizat de Reabilitare Termică Sector 6, precum și 
aprobarea contractării și garantării unei finanțări rambursabile interne în 
valoare de până la 150.000.000 lei în vederea finanțării unor obiective 
de investiții cuprinse în program, precum și a altor obiective de investiții 
publice de interes local, cu modificările și completările ulterioare 

4. nr. 1 și nr. 5 
 

Proiect de hotărâre nr. 332/18.12.2024 privind modificarea Anexei    
nr. 3 la H.C.L. al Sectorului 6 nr. 161/2024 privind reorganizarea 
Administrației Comerciale Sector 6, aprobarea Organigramei, Statului 
de funcții, numărului de personal și Regulamentului de organizare și 
funcționare,  cu modificările și completările ulterioare 
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 Dl Demirel Spiridon, secretar general: Bună ziua, doamnelor și domnilor consilieri! 
Vom începe ședința noastră de astăzi, online, prin efectuarea prezenței. Sunt 23 de consilieri 
prezenți. Lipsesc dl Codrescu, d-na Nicolescu, dl Tănăsuică şi dl Răcaru. Deoarece doamna 
președinte Adina Nicolescu lipsește, pentru ședința de astăzi o să alegem un nou președinte de 
ședință, așa că aștept de la dumneavoastră propuneri, înainte de a începe să intrăm pe ordinea de 
zi, vă rog!  

Dl Paul Cristian Moldovan, Viceprimar Sector 6: Eu îl propun pe colegul nostru, 
domnul consilier Alin Copaci, să prezideze ședința de astăzi. 

Dl Demirel Spiridon: Dacă nu mai sunt propuneri, o să trecem la vot. Este cineva 
“împotrivă”? Se “abține” cineva? Dacă nu se “abține” nimeni și nu este nimeni “împotrivă”,             
sunt 23 de voturi “pentru”. Domnul președinte aveți cuvântul!  

Dl Ion Tănăsuică, Viceprimar Sector 6: Prezent, nu funcționează microfonul! 
D-na Adina Nicolescu, consilier local: Sunt prezentă și eu. 

  Dl Demirel Spiridon: Mulțumesc, domnul Tănăsuică și doamna Nicolescu. Sunt 25 la 
momentul actual de consilieri prezenți. Vă rog, domnule președinte! 

Dl Alin Copaci, președinte de ședință: Mulțumesc frumos, domnule secretar!  
Bună ziua, doamnelor și domnilor consilieri! Ședința de astăzi a fost convocată prin 

dispoziția domnului primar numărul 2852 din 18.12.2024. Supun la vot proiectul ordinii de zi 
aprobat prin dispoziția numărul 2852 din 18.12.2024. Voturi “împotrivă”? 

D-na Mihaela Ana Maria Ștefan, consilier local: Bună ziua! Facem o scurtă discuție. 
Îmi cer scuze! Aș fi vrut să ne explice cei din executiv de ce ședință de îndată și nu putem aștepta 
până mâine.  

Dl Alin Copaci: Cineva din executiv? 
Dl Paul Cristian Moldovan: O să explic eu, domnule președinte! Este destul de simplă 

explicația. Data până la care se pot face deschideri în trezorerie este data de 19, adică mâine. 
Având în vedere că noi mâine avem stabilită ședința la ora 16:00, există un foarte mare risc ca 
Direcția Generală Economică să nu mai poată să opereze aceste deschideri în trezorerie sau 
Dumnezeu știe ce se poate întâmpla. Prin urmare, de aceea i-am rugat pe colegii de la tehnic și pe 
domnul primar să convoace ședința de îndată de astăzi. Dacă sunt și alte explicații, îl rog pe 
domnul director economic, dacă este, să spună, dar eu așa știu că aceasta este urgența, strict legată 
de activitatea trezoreriei.  

Dl Bogdan Ciocîrlan, director general, Direcţia Generală Economică: Bună ziua!                
Așa este. Este un ordin al ministrului de finanțe privind aprobarea normelor de închidere a 
exercițiului bugetar 2024 și într-adevăr, mâine este ultima zi când putem să trimitem deschideri 
între trezorerie și dacă nu facem astăzi, nu avem cum să le operăm.  

D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Da, am întrebat, pentru că există în regulamentul de 
funcționare al Consiliului Local desemnate clar care sunt motivele pentru care putem face ședință 
de îndată și am vrut să le cunoaștem toți că este mai bine așa să știm că suntem în regulă. 
Mulțumesc, domnul viceprimar și domnul director!  

Dl Alin Copaci: Mulțumesc! Supun la vot proiectul ordinii de zi aprobat prin dispoziția 
numărul 2852 din 18.12.2024. Voturi “împotrivă”? Nu sunt. “Abțineri”? Nu sunt.                   
Voturi “pentru”? 25 de voturi “pentru”. Mulțumesc! 
  Aş vrea să vă propun aceeaşi modalitate ca la şedinţa trecută, în sensul că dacă nu sunt 
discuţii generale, să trecem la votarea proiectelor în ansamblul lor. Este cineva “împotrivă”? Nu. 
Se “abţine” cineva? Nu. Cu 25 de voturi “pentru”, propunerea a fost aprobată. 

Primul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 329/18.12.2024 privind aprobarea 

rectificării Bugetului consolidat de venituri şi cheltuieli al subdiviziunii administrativ-teritoriale 

sector 6 Bucureşti pe anul 2024. 

Discuții, dacă sunt? Am un amendament căruia îi voi da citire, după care trecem la 
discuții. 

Dau citire amendamentului: “Având în vedere perioada scurtă rămasă până la finele anului 
bugetar 2024 pentru definitivarea operațiunii de tragere a sumei de credit extern,                   
conform hotărârii Comisiei de Autorizare a Împrumuturilor Locale numărul 8659 din 06.11.2024 
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și a contractului de finanțare cu Banca de Dezvoltare a Consiliului Europei, propun următorul 
amendament: creditele de angajament aferente demersului sus-menționate rămân previzionate în 
acest an bugetar, iar creditele bugetare vor fi previzionate în anul 2025”.  Mulțumesc! 
  Sunt discuții? Doamna consilier Ștefan, vă rog? 

 D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Da. Mulțumesc! Am câteva întrebări pe proiectul de 
rectificare, dar întrebările o să facă referire și la proiectul execuției bugetare, pentru că ele ar 
trebui să meargă mână în mână şi așteptam de la domnul director economic un răspuns la 
întrebarea câți bani s-au încasat din PNDL, pe care am pus-o acum câteva ședințe în urmă și la 
care nu am primit încă niciun răspuns și poate ne răspunde azi. Și a doua întrebare, de ce avem o 
diferență de 1,2 miliarde de lei pe venituri?  

Dl Bogdan Ciocîrlan: La prima întrebare, este în lucru, până mâine veți avea în scris, 
exact, toate sumele detaliate.  

D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Sunt mai mult de 10 milioane? 
Dl Bogdan Ciocîrlan: Categoric nu. O să vedeți exact toate sumele încasate,                   

toate programele. 
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Și diferența de 1,2 miliarde pe venituri la 30 

noiembrie? 
 Dl Bogdan Ciocîrlan: Păi, diferența o dată, IV-urile de la Guvern sunt foarte 

transparente, 174 de milioane în minus. Da, bani care nu s-au încasat pe tot ceea ce înseamnă 
lunile ianuarie-noiembrie, ne închidem cu acest deficit și diferența o reprezintă proiecte care sunt 
în curs de…, mai sunt bani care vor intra chiar pe finele anului acum și s-au încasat și în 
decembrie.                De aceea nu se regăsesc în execuție în totalitate, dar sunt sume considerabile. 

D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Deci ne spuneți că o să încasăm undeva la 
1.000.000.000 în decembrie 

Dl Bogdan Ciocîrlan: Nu am spus că încasăm 1.000.000.000, dar se vor încasa sume 
destul de mari.  

D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Legat de IV-uri, dacă îmi permiteți, în execuție, la linia 
impozit pe venit, aici sunt menționate cotele corect? 

 Dl Bogdan Ciocîrlan: Acolo sunt. 
 D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Bun! Am încasat la 30 noiembrie suma de 

859.000.263 da, dacă facem o medie aritmetică pe 11 luni și înmulțim cu 12, să zicem că rămâne 
valoarea medie lunară a încasărilor, similară și în luna decembrie, deși s-ar putea să crească,                
așa cum spuneți dumneavoastră, ne rezultă o încasare finală de 937,3 milioane la o estimare de 
984,5 milioane, ceea ce duce ecartul la 47 de milioane. Deci, oricum de la 47 de milioane la 1,2 
miliarde este drum lung. Chiar și de la 170 de milioane cât ați spus că n-am încasat din cote. 

Dl Bogdan Ciocîrlan: Să ne înțelegem. Aceste sume nu se referă doar la impozitul pe 
venit, mai avem şi fondul de rezervă și plus alte sume. Deci, sunt compuse din mai multe surse de 
venit. 

 D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Bun și de unde n-am încasat, că tot din execuție se 
vede clar că nu avem încasări din zona asta de subvenții de la bugetul de stat, unde avem inclusiv 
sumele din PNDL…  

Dl Aurel Codrescu, consilier local: Bună ziua! Prezent. Scuze de întârziere.  
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Așa, subvenții de la alte administrații, unde ați 

prognozat 342 de milioane și am încasat zero până pe 30 noiembrie și sume de la subvenții de la 
bugetul de stat avem 536 de milioane prognozați, din care am încasat 54 de milioane.  

Dl Bogdan Ciocîrlan: Eu vă asigur că banii, după cum bine știți, se dau pe final de an și o 
parte din ei se vor regăsi acolo unde ați menționat dumneavoastră că nu sunt încasați, deci, aceia 
vor veni, nu știu câți. 

D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Asta spuneți de 6 luni. Cum pot să cred că în ultimele 
3 săptămâni încasăm sute de milioane? 

Dl Bogdan Ciocîrlan: Asta mi se spune și mie de la Ministerul de Finanţe, de la Guvern și 
asta vă spun și eu, că vă dați seama că în fiecare zi îi sun, merg acolo, că este în sarcina mea să fac 
chestiunea aceasta ca să funcționeze lucrurile.  
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D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Am înțeles.  
Dl Alin Copaci: Vă mulțumesc! Domnul viceprimar, vă rog! 
Dl Paul Cristian Moldovan: Mulțumesc, domnul președinte! Vreau să fac câteva 

precizări legate de…, să zicem, gestiunea financiară a sectorului. Prima precizare este și doamna 
Ștefan știe, la fel ca alți colegi care au făcut parte din legislatura trecută în care eu am fost în 
executiv și prima precizare pe care o avem de făcut este că a fost și suntem un executiv ambițios. 
Aceasta înseamnă că ne-am asumat foarte multe proiecte pe care le gestionăm și pe care încercăm 
să le implementăm pentru locuitorii Sectorului 6, că nu cred că face nici domnul primar, nici eu, 
nici alți colegi din primărie investiții în beneficiul propriu. Da, deci, ne-am asumat foarte multe 
proiecte, nu putem să ne asumăm vina de a nu încasa bani la buget din fonduri europene, din alte 
surse, care nu țin de Sectorul 6. Deci, ca să dau câteva exemple, nu am putut depune spre finanțare 
proiecte precum Lacul Morii, Liniei, Liceul Moisil și alte multe proiecte semnificative, școli, 
grădinițe din Sectorul 6, pentru că A.D.R. București-Ilfov nu poate să scoată aceste finanțări la 
mezat din cauză că noi avem aprobată o strategie integrată de dezvoltare urbană la nivelul 
municipiului București, document strategic elaborat de 4 ani și nevotat de Consiliul General, 
elaborat de Banca Mondială. Am avut restricții pe anumite proiecte, precum introducerea de rețele 
edilitare în zona de sud a Lacului Morii, acele străzi, Mănăstirea Văratec, Sihăstrie, Boja și altele, 
pentru că P.U.Z.-rile, documentele urbanistice, conțin restricții, proiecte pe care noi am avut 
asigurate finanțări din PNDL. Am depus rambursări pentru proiecte precum Valea                   
Largă - 18 milioane, Osiei - 7 milioane, pe care nu le-am primit anul acesta de la Ministerul 
Fondurilor, platforme îngropate de colectare selectivă - 18 milioane depuse pentru rambursare la 
M.I.P.E., nu s-au plătit și multe, multe altele. Urmează să semnăm un contract de 29 de milioane 
de lei pentru Școala nr. 197, corpul nou de clădire care este finalizat. Practic, în momentul în care 
semnăm contractul, luăm banii, depunem rambursarea, iarăși o necunoscută. Noi o să semnăm 
contractul, o să facem demersuri. Cel mai probabil, nu vor intra banii, cote și toate celelalte 
alocări depind, evident, și de Ministerul Finanțelor și de situația financiară economică la nivel 
național. Deci, am fost ambițioși, corect. Am făcut proiecte, multe s-au terminat, vin facturile, 
unele le-am amânat pentru că, tot așa, nu avem finanțare pentru ele. Deci, nu se pune o problemă 
de vreo rea voință sau vreo nu știu ce altceva la nivelul executivului și a conducerii Primăriei 
Sectorului 6 și cred că sunt mulți colegi care știu asta. Tot ce am livrat, am livrat pentru locuitori, 
până la urmă. Evident, că trebuie să ne adaptăm cu aceste rectificări și să încheiem financiar anul, 
urmând ca, poate asta este o parte bună sau o veste bună, că deși estimăm la anul o situație cel 
puțin la fel de negativă ca anul acesta, măcar cu aceste amânări de rambursări de fonduri și 
depuneri de proiecte, o să putem să asigurăm finanțare în continuare pentru foarte multe proiecte 
ale sectorului, cum ar fi Liceul Mosil, PTTR, Lacul Morii, Insula, cel puțin Parcul Grozăvești, 
pentru care am votat, cred că acum câteva ședințe, indicatorii tehnico-economici, alte școli, cele 
cu Banca Mondială, nici nu mai știu. Deci, dacă am făcut ceva în acești ultimi ani, a fost să 
folosim la maxim oportunitățile din fonduri europene și am înzecit proiectele și sumele pe care noi 
le-am accesat și încercăm să le accesăm în continuare din fonduri europene. Situația financiară 
este aşa cum este, toate primăriile vor face ajustări anul acesta, să fie foarte clar, pentru că peste 
tot s-au înregistrat minusuri și se văd și în economie. Putem să recunoaștem situația și să vedem 
ce putem să facem sau putem să…, nu știu, să discutăm și mai mult în consiliu. Mulțumesc! 

Dl Alin Copaci: Mulțumesc, domnul viceprimar! D-na consilier, vă rog! 
D-na Monica Iagăr, consilier local: Bună ziua! Într-adevăr, așa este, se lucrează pentru 

Sectorul 6, dar la cifrele pe care le-am auzit la doamna Mihaela, este clar că suntem deficitari la 
încasări, nu pot să-mi dau seama încă unde se duc încasările și de ce nu se încasează, dar vreau 
doar să închei, că probabil mâine va fi ultima zi a noastră de întâlnire. Am evaluat un pic sălile de 
sport din Sectorul 6, pentru că este ceea ce mă privește și pe mine, personal, să știu că sălile de 
sport sunt acoperite cu materiale sportive și chiar o colegă de-a mea mi-a spus că, și nu-mi vine să 
cred, dar poate verificați, am vorbit și cu Mihaela, că sala de sport de la…, vă dau doar un 
exemplu, voi verifica prin Ministerul Educației toate, l-am sunat și pe Oprea, căruia i-am spus să 
verifice la profesorii de educație de sport, sălile de sport nu sunt utilate, am înțeles că s-au făcut 
cereri pe PNRR de utilare a sălilor de sport și nu s-au utilat. Există săli de sport astăzi, vorbim în 
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secolul 21, 2024 și cică vrem să facem sport pentru sănătate, dar noi n-avem o capră într-o sală de 
sport, n-avem o saltea de gimnastică, dar, și cu asta închei, știu foarte bine cum se închiriază sălile 
de sport, știu foarte bine cum se face activitatea sportivă în sălile de sport și dacă este așa,           
că într-adevăr, la liceul Marin Preda nu există capră, vă rog să-i transmiteți domnului director de 
urgență să cumpere o capră din banii proprii, pentru că este profesor de sport și mi se pare 
inadmisibil ca un profesor de sport la nivel de director să nu aibă măcar utilată sala cu saltele de 
gimnastică, bănci de gimnastică și capră pe care le-am avut şi noi, în 1900 toamna.                   
Deci, ne întoarcem în timp și de fapt facem mărețe și aprobăm și consolidăm bugetul și avem bani 
cu multe puncte, dar de fapt, uzualul, nu-l avem și tot se plâng că nu-l avem. Mulțumesc! 

Dl Alin Copaci: Mulțumim frumos, doamna consilier! Doamna consilier Ștefan, vă rog! 
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Doar o scurtă completare la tot ce a spus                   

domnul viceprimar. Da, este corect, am fost și eu o parte din executiv, știu eforturile care s-au 
făcut pentru a atrage fonduri europene, înțeleg întârzierile care au apărut pe drum, dar nu la ele         
m-am referit când am menționat sumele care lipsesc din bugetul de venituri. Vă dau doar un 
exemplu. Dacă vă uitați pe site-ul Ministerului Dezvoltării la lista de proiecte aprobate pentru 
PNDL Anghel Saligny, la Sectorul 6 o să găsiți o listă de proiecte care adunate, vor face 30                   
de milioane, în condițiile în care noi avem în august bugetaţi pe PNDL 400 și ceva de milioane              
și astăzi, după rectificare, am rămas cu 132 de milioane. Aici voiam să ajung, nu la lipsa de               
bună-credință și de eforturi pe care executivul, inclusiv domnul viceprimar, mandatul trecut 
domnul administrator public, le-au făcut în ultimii 4 ani pentru a aduce bani la buget şi da, sunt 
total de acord cu tot ce a spus domnul viceprimar Paul Moldovan, dar sunt și alte subiecte de 
discutat.  

Iar legat de ce a spus doamna consilier Iagăr, m-am uitat azi pe cererea de finanțare și ar 
trebui să dotăm din PNRR un număr de 38 de săli de sport. Poate colegii din executiv ne pun la 
dispoziție stadiul achiziției, dacă ea a fost demarată sau nu și defalcat, ce tip de echipamente ar 
urma să fie achiziționate. Din ce știu, pe lângă laboratoare, cabinete, săli de clasă, vor fi dotate și 
sălile de sport de la unitățile de învățământ.  

Dl Paul Cristian Moldovan: Da, doamna consilier Ștefan, așa este, vor fi dotate și sălile 
de sport și din ce știu eu și dacă sunt colegii din executiv, de la direcția de fonduri, din ce știu eu, 
au fost contractate și serviciile de dotare. Acum, nu știu, într-adevăr, care este stadiul efectiv, ce s-
a livrat, ce nu s-a livrat, dar din ce știu, sunt contractate. Este adevărat că au fost contractate puțin 
mai târziu, pentru că au mers mai greu procedurile de achiziții față de mobilier                   
și echipamentele IT.  

Dl Alin Copaci:  Mulţumim! Dacă nu mai sunt intervenții, propun să trecem la vot!  
D-na Monica Iagăr: Mai intervin și eu, dacă l-am auzit pe domnul viceprimar, dacă sunt 

colegii aici de la fonduri, aș dori și eu, defalcat, cerințele pe sălile de sport a colegiilor și dacă au 
contractat și ce au contractat. Aș dori și eu un astfel de document.  

Dl Paul Cristian Moldovan: Eu vă propun să vă trimitem în scris, dacă sunteți de acord, 
pentru nu cred că sunt conectați și atunci o să-i rugăm să facă o situație pe contractele acestea. 

D-na Monica Iagăr: Exact, notaţi dvs., ca să știm, ca să vorbim pe concret ce avem și ce 
nu avem. Mulțumesc!  

Dl Alin Copaci: Trecem la votarea amendamentului. Domnul secretar, vă rog!  
Se intră în procedură de vot 
Dl Demirel Spiridon: Sunt 26 de consilieri. Sunt 10 “abțineri” şi 16 voturi “pentru”. 
Dl Alin Copaci: Cu 16 voturi “pentru” și 10 “abțineri” (dl Baciu, dl Bojdan,                   

d-na Bordianu, dl Dumitru, d-na Iagăr, dl Niculescu Ghe., d-na Olteanu, d-na Ștefan, d-na Vasile,                 
dl Volintiru), amendamentul a fost aprobat.  

Trecem la votul proiectului în ansamblu. Vă rog, domnul secretar! 
Se intră în procedură de vot 
Dl Demirel Spiridon: Sunt 10 “abțineri” şi 16 voturi “pentru”. 
Dl Alin Copaci: Cu 16 voturi “pentru” şi 10 “abțineri” (dl Baciu, dl Bojdan,                   

d-na Bordianu, dl Dumitru, d-na Iagăr, dl Niculescu Ghe., d-na Olteanu, d-na Ștefan, d-na Vasile, 
dl Volintiru), proiectul a fost adoptat.  
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Trecem la următorul punct de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 330/18.12.2024 

privind aprobarea execuţiei bugetului consolidat al subdiviziunii administrativ-teritoriale sector 6 

Bucureşti, la data de 30 noiembrie 2024. 

Discuții, dacă sunt? Dacă nu sunt discuții, propun să trecem la vot! Domnule secretar,                   
vă rog! 

Se intră în procedură de vot 
Dl Demirel Spiridon: 26 de voturi “pentru”. 
Dl Alin Copaci: Cu 26 de voturi “pentru”, proiectul a fost adoptat.  
Următorul proiect de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 331/18.12.2024 privind 

modificarea și completarea H.C.L. al Sectorului 6 nr. 165/2022  privind aprobarea Programului 

Local actualizat de Reabilitare Termică Sector 6, precum și aprobarea contractării și garantării 

unei finanțări rambursabile interne în valoare de până la 150.000.000 lei în vederea finanțării 

unor obiective de investiții cuprinse în program, precum și a altor obiective de investiții publice 

de interes local, cu modificările și completările ulterioare.  

Discuții dacă sunt? Domnul viceprimar, vă rog! 
  Dl Paul Cristian Moldovan: Aici, vreau să fac o precizare foarte scurtă, după care, dacă 
colegul meu, Bogdan Ciocîrlan, vrea să mai intervină, îl rog! Aici, este practic o modificare a unei 
sume de 800 și ceva de mii de lei pe care, inițial, am prevăzut-o pentru achiziția unor automobile 
electrice pe care, între timp, le-am achiziționat cu acele tichete de la Agenția Fondului de Mediu, 
tichete A.F.M. de tip rabla sau cele pentru autovehicule verzi. Prin urmare, realocăm această sumă 
de 800 și ceva de mii de lei către proiectele de reabilitare blocuri, ca să putem să o utilizăm, să nu 
rămână acolo neutilizată. Mulțumesc! 

Dl Alin Copaci: Mulțumim, domnule viceprimar! Dacă nu mai sunt discuții, propun să 
trecem la vot! Domnule secretar, vă rog! 

Se intră în procedură de vot 
Dl Demirel Spiridon: 26 de voturi “pentru”. 
Dl Alin Copaci: Cu 26 de voturi “pentru”, proiectul a fost adoptat. Mulțumesc!  
Trecem la ultimul proiect de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 332/18.12.2024 

privind modificarea Anexei nr. 3 la H.C.L. al Sectorului 6 nr. 161/2024 privind reorganizarea 

Administrației Comerciale Sector 6, aprobarea Organigramei, Statului de funcții, numărului de 

personal și Regulamentului de organizare și funcționare, cu modificările și completările 

ulterioare 

 Discuții, dacă sunt? Doamna consilier Ștefan! 
 D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: În primul rând, aș vrea să știu dacă este cineva de la 

Administrația Comercială.  
Dl Paul Cristian Moldovan: Aici, știu că are legătură și cu aspecte de natură financiară și 

poate reușește să ne explice colegul nostru, Bogdan Ciocîrlan.  
Dl Bogdan Ciocîrlan: Da, vă explic pe scurt, despre ce este vorba. În mare, atât cât știu, 

sunt anumite costuri nu foarte mari, care nu pot fi acoperite din ceea ce produc ei venituri proprii 
și ca să fie acoperitor datorită inflației și altor factori, trebuie să asigurăm buna funcționare.  

D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Bun. Aș avea totuși niște întrebări, o să le pun și poate 
o să primesc răspunsurile în scris. În nota de fundamentare, pe care cei de la Administrația 
Comercială au făcut-o, menționează printre multe alte cheltuieli, inclusiv faptul că gestionează 
55.000 de locuri de parcare care generează costuri. Din ce știu, încasările din taxa pe parcările de 
reședință se fac venit la bugetul local, deci, banii pe care îi încasăm pot fi folosiți pentru aceste 
cheltuieli. De asemenea, se plâng colegii că administrează locuințe sociale pentru care au foarte 
mari cheltuieli de întreținere și menționează ei că avem un număr mare de restanțieri la plată. Eu 
am fost în comisia socială de repartiție și analize cereri pentru locuințe sociale și niciodată nu ni s-
au prezentat dosare cu rezilieri de contracte, deși iată, se pare că avem restanțieri și restanțele sunt 
un motiv de reziliere a contractului de închiriere. De asemenea, se vorbește aici de costurile mari 
pe care le avem cu locuințele ANL. Iarăși, sunt câteva zeci de locuințe ANL libere pentru care 
comisia, acum un an jumate, a făcut o listă de priorități, dar pe care o majoritate din consiliu a 
ales, mă rog, să o anuleze. Deci, noi n-am putut repartiza acele locuințe ANL, deși, iată, există și 
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acesta este un motiv pentru care cei de la Administrația Comercială cer bani suplimentari, pentru 
că ele generează într-adevăr costuri și, din ce știu, conform legii, dacă avem apartamente ANL 
goale, suntem datori să plătim contravaloarea chiriei către cei de la ANL, suplimentar față de 
costurile pe care le avem cu întreținerea lor. Deci, aș vrea să știu ce se întâmplă cu toate costurile 
acestea, de ce nu mai pot fi ele acoperite. Aș vrea să atrag atenția, că încă nu am observat sau nu 
știu dacă s-a trimis proiectul de hotărâre pentru constituirea noii comisii sociale de analiză                   
a dosarelor pentru locuințe sociale și locuințe de tip ANL. Dacă nu se oferă nimeni din executiv 
să-l depună, o pot face eu. Nu este mare lucru, dar cred că ar trebui să ne grăbim cu acest lucru, 
pentru că termenele cuprinse în lege sunt destul de clare și domnul secretar general, care a fost 
parte din comisie, poate să-mi confirme sau nu acest lucru. Deci, din nou, dacă se poate, cei de la 
Administrația Comercială, să ne transmită în scris. Mulțumesc! 

Dl Alin Copaci: Mulțumim, doamna consilier Ștefan! Doamna consilier Iagăr, vă rog! 
D-na Monica Iagăr: Am studiat și eu nota de fundamentare pentru că, chiar m-a interesat 

să văd de ce Administrația Comercială nu poate să se subvenționeze singură. Este o nebunie, adică 
cum nu se poate subvenţiona? Înseamnă că nu se managerizează și managerul n-a fost bun, fapt 
pentru care nu înțeleg de ce nu a fost corpul de control al domnului primar să verifice toate cele și 
solicit controlul primarului sau corpului de control, cum aveți dumneavoastră la primărie, să vadă 
dacă într-adevăr necesitățile pe care le cer ei, chiar dacă sunt mulţi sau puțini, ei trebuiau să se 
subvenționeze din ceea ce fac, pentru că sunt destui acolo și au destui bani, dar într-adevăr, dacă 
ANL-urile alea sunt goale și le plătim, este tot o problemă de organizare și de management și 
cineva trebuie să răspundă pentru ele, pentru care voi face vot împotrivă, clar, până când nu avem 
niște rezoluții clare asupra acestei administrații. D-na director a a plecat, nu știu, a plecat, a venit, 
habar n-am dacă a plecat sau a venit, dar nici nu contează. Trebuie făcută o cercetare 
administrativă, din punctul meu de vedere. Mulțumesc!  

Dl Alin Copaci: Mulțumim, doamna Monica Iagăr! Dacă nu mai sunt alte discuții,                  
vă propun să trecem la vot. Domnul secretar, vă rog! 

Se intră în procedură de vot  
Dl Demirel Spiridon: 16 voturi “pentru”, 3 “împotrivă” şi 7 “abțineri”. 
Dl Alin Copaci: Cu 16 voturi “pentru”, 3 “împotrivă” (d-na Iagăr, dl Niculescu Ghe.,          

d-na Oleanu) şi 7 “abțineri” (dl Baciu, dl Bojdan, d-na Bordianu, dl Dumitru, d-na Ștefan,                   
d-na Vasile, dl Volintiru), proiectul a fost adoptat. 

Vă mulțumim! Declar ședința închisă. Vă dorim o după-amiază plăcută! La revedere! 
 
 
 
 
Preşedinte de ședință,                                                                    Secretar general Sector 6, 
    Alin Copaci                                                                                         Demirel Spiridon 
 
 


